

Kurzbiografie / DJ Ray-D

Englisch:

DJ Ray-D – no other turntablist has transferred his technical skills to the club more successfully. Starting out in 1993, Ray-D has never stopped perfecting his style with relentless determination. His dedication to excellence has earned him several German DMC DJ championships and a radio DJ residency at one of Germany's most popular stations, “planet radio”. It is no coincidence that when superstars perform in Germany, they call on him for support: DJ Ray-D has performed on stage for Rihanna, Drake, Sean Paul and many more. He twice contributed scratches to gold-certified albums by legendary German rapper Kool Savas, “Aura” (2012) and “Märtyrer” (2014). In 2016, he toured all over Germany on the Serato Educational Tour, demonstrating the latest features of state-of-the-art Serato software and Rane hardware. Last but not least, DJ Ray-D opened his very own DJ school in 2018, the Raycademy. Located in Frankfurt (Germany), the Raycademy offers instructional courses for beginners and advanced DJs. You can train with Ray-D and learn every skill for becoming a modern DJ: Club DJing, DJ battle preparation, handling professional DJ and audio equipment, and optimally presenting yourself as a DJ in public and on social media. As a philosophy for himself and his students, DJ Ray-D stays true to his credo: “Always keep on going”.

Deutsch:

DJ Ray-D - kein anderer Turntablist hat es wohl jemals so erfolgreich geschafft, sein Können in den Club zu übertragen. Angefangen hat alles 1993 und bis heute perfektioniert er unaufhaltsam seinen Style. Er wurde mehrmals German-DMC-DJ-Champion und ist offizieller „planet radio“ DJ. Als Support-DJ stand er mit Weltstars wie Rihanna, Drake, Sean Paul und vielen Anderen auf der Bühne. 2012 und 2014 hat er für den deutschsprachigen Rapper "Kool Savas" die Scratches für das Album "Aura" (2012) und das Album "Märtyrer" (2014) produziert. 2016 tourte er mit Serato und RANE durch Deutschland, um die neusten Features der DJ-Software vorzustellen. Last but not least: 2018 eröffnete Ray die “Raycademy DJ School” in Frankfurt am Main. Hier lernt man alles, was man zum Auflegen braucht: DJing im Club, Vorbereitung auf einen DJ-Battle, aber auch wie man mit seinem Equipment umgeht und sich in der Öffentlichkeit optimal als DJ präsentiert. Es geht immer weiter!